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Verslag van de vergadering van het presidium 19 maart 2015. 

 

Aanwezig: 

de heer F.H.G.M. Ronnes    voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer M.J.T. van der Heijden  lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid 

de heer B.H.M. Swinkels    lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

1. Opening 

 

2. Vaststelling van de commissieagenda’s van 31 maart, 1 en 2 april 2015. 

Commissie Sociaal Domein: 

- Opiniërende bespreking Verordening Tegenprestaties (Stukken worden nagezonden). 

Commissie Ruimtelijk Domein: Afvoeren van de agenda: 

- Uitwerkingsbesluit Bemmer IV – Oost + vaststelling exploitatieplan Bemmer IV”. 

- Uitvoeringsprogramma van de Structuurvisie 2010-2020. 

Commissie Algemene Zaken:  

- Zienswijze begroting 2016 en meerjarenraming 2017-2019 ODZOB wordt deze 

vergadercyclus behandeld (wordt nagezonden). 

 

Vragen van mevrouw Van der Zanden: 

- Bespreking Monte Carlo analyse grondexploitatie. Het is niet gelukt om de stukken voor 

deze vergadercyclus gereed te krijgen. Het onderwerp zal voor de volgende vergadering  

van de commissie Algemene Zaken op de agenda worden geplaatst. 

- Verzoek memo’s ten behoeve van de bespreking van diverse voortgangstrajecten die 

standaard in de verschillende commissies worden geagendeerd. Een bestaande afspraak 

hierover is niet bekend. Afspraak is dat wanneer er actualiteiten zijn, deze mondeling 

aan de commissie worden medegedeeld. 

 

3. Bespreking opzet cultuurverbetertraject 

Op basis van de verschillende meningen van de presidiumleden ten aanzien van de opzet van de 

heer Engelfriet voor het cultuurverbetertraject, komt de voorzitter tot de volgende conclusies; 

 Het doel/de doelen dienen helder maar niet te gedetailleerd beschreven te worden; hier 

dient consensus over te bestaan;  

 Men is geen voorstander van een verplichte ‘biechtronde’. Een één op één gesprek met 

de trainer kan wel op verzoek plaatsvinden; alternatieven, zoals een spreekuur, zijn 

denkbaar; 

 Nieuwe raadsleden (met een frisse blik) dienen nadrukkelijk in de voorbereiding te 

worden betrokken; 
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 Het aantal dagdelen dat nodig is om het traject goed te doorlopen is niet op voorhand 

vast te stellen. 

Op basis van de verschillende reacties zullen de voorzitter en de griffier de verdere uitwerking 

met de heer Engelfriet bespreken. 

 

4. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 

 Vervolg bespreking activiteit Juni Watermaand ( deelname aan de Drakenbootrace op het 

kanaal in het centrum van Helmond). De meerderheid van het presidium is voorstander van 

deelname. De plaatsvervangend griffier zal dit verder uitwerken. 

 Vragen van de heer F. Biemans zullen door hem worden gesteld in de eerst volgende 

vergadering van de commissie Algemene Zaken. 

 Deelname VNG jaarcongres op 2 en 3 juni a.s.  

De bestaande afspraak dat jaarlijks maximaal 2 raadsleden voor 1 dag kunnen deelnemen 

aan dit congres wordt gehandhaafd, waarbij als criterium geldt: ‘wie het eerst komt, het 

eerst maalt’. 

 

5. Sluiting. 

 


